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Kaller inn bompengeselskapene på teppet: Vil ha full gjennomgang 
av pengebruken 
For andre gang i sommer sier samferdselsminister Jon Georg Dale (Frp) at han vil sette seg ned med 
bompengeselskapene for å gå gjennom måten de bruker penger på. 

– Vi har sett at det er bompengeselskap som bruker penger på en måte jeg vil definere som uvettig, 
sier samferdselsminister Jon Georg Dale i Politisk kvarter tirsdag morgen. 

Tirsdag morgen kunne NRK fortelle at etter regjeringens bompengereform – som skulle gi store 
besparelser – så har man sett i stedet fått økte utgifter. 

Frps samferdselsminister Jon Georg Dale sier det finnes både «gode og veldig dårlige» forklaringer på 
de økte kostnadene. 

– Når rentekostnadene går opp, så kan det skje. Vi jobber for å få bedre garantiordninger på 
bompengelånene, sier Dale, før han altså påpeker at enkelte bompengeselskapers uvettige 
pengebruk må ta sin del av skylden. 

 

Vil ha gjennomgang av pengebruken 

Tanken bak reformen var at man ved å kutte antall bompengeselskaper fra 60 til 5, skulle bruke 
mindre penger på administrasjon. 

Likevel økte administrasjonskostnadene med 13 millioner kroner fra 2017 til i fjor, viser tall NRK har 
hentet inn. 

Frp-statsråden påpeker at tallene ser «litt bedre ut om man strekker det over et lengre tidsrom», 
men erkjenner likevel at han har en jobb å gjøre for å rydde opp. 

– For det første vil jeg kalle inn bompengeselskapene og be om en forklaring på dette. Det andre jeg 
vil gjøre er å kalle inn eierne til bompengeselskapene, altså fylkeskommunene, og be dem gå 
gjennom regnskapene til bompengeselskapene, sier Dale. 

Frp-statsråden vil nå be fylkeskommunene vurdere hva som må gjøres for å få kontroll på 
pengebruken og administrasjonskostnadene. 

Bompengeselskap NRK har snakket med er imidlertid ikke sikre på om det er mye å hente på å kutte i 
administrasjon. Foreløpig har likevel ikke Dale forslag til mer konkrete kuttområder. 

– Det er ikke første gang jeg hører at selskaper eid av det offentlige sier at det ikke er noe å gå på. 
Erfaringen tilsier likevel at det er potensial for effektivisering. Dette er ikke i tråd med mine 
forventninger, sier Dale. 

 

 

 



– Relativt konsekvent 

NRK fortalte i juni at bompengeselskap har brukt store summer på millionlønninger, flyreiser til 
Australia, sprit og standup. Også da sa Dale at han krevde opprydning, i form av å be 
fylkeskommunene gjennomgå bompengeselskapenes regnskaper. 

– Jeg vil oppfordre eierne deres, fylkeskommunene, til umiddelbart å få seg forelagt regnskapene, gå 
gjennom og stramme opp praksis, sa Dale til NRK i juni. 

Om bompengeselskapenes festbudsjetter sier Dale følgende på Politisk kvarter tirsdag: 

– Det er ikke bare gal pengebruk, det er hinsides pengebruk. Vi har prøvd å få ned kostnadene til 
administrasjon, og de skal ha en ren innkrevingsfunksjon. Da er det ingen grunn til disse utgiftene. 

I sommer skrev Aftenposten at Frps stortingsgruppe brukte nesten 11.000 kroner per person på fest 
og moro i 2018, klart mest på Stortinget. Beløpet var 23 ganger så høyt som maksbeløpet for 
statsansatte. 

– Hvordan synes du disse sakene ser ut ved siden av hverandre? 

– Jeg har alltid sagt at når vi tjener brukbart med penger, så kan vi i større grad betale festene våre 
selv. Det mener jeg fortsatt. 

– Likevel kjefter du på bompengeselskapene. Hva sier det om liv og lære? 

– Du hører jo hva jeg sier. Jeg har vært relativt konsekvent på dette. Jeg mener vi kan betale mer selv 
for fest og moro, vi trenger ikke gi den regningen til skattebetalerne, sier Dale. 


